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Protokollsanteckning 
 
 
Sverigedemokraterna noterar att Borås Energi och Miljö AB föreslår en höjning av 

återvinningstaxan med 10 % från och med 1 januari 2024.  

 

Vidare kan vi konstatera att våra farhågor, som vi lyfte fram i samband med Borås 

Kommunfullmäktiges beslut i och med övertagande av Förpacknings- och tidningsinsamlingen 

(FTI), nu även besannats. Den ersättning som närmast utlovats från övriga politiska partier och 

bolaget kommer endast att ersättas framgent och inte retroaktivt. Detta innebär att 

taxekollektivet i Borås belastats med en avgift för att hantera en annan organisations kostnader, 

vilket är oerhört anmärkningsvärt. 

 

Vi kan från vårt håll idag endast beklaga att den bristande hörsamheten kring våra invändningar 

och som nu föranlett att taxekollektivet i Borås betalat mer för en tjänst än vad som krävts.  

 
 

För Sverigedemokraterna, 
 
 

Andreas Exner (SD) Kristian Silbvers (SD) 
Kommunalråd Ledamot 


